



EAASDC 50 Years ago / EAASDC vor 50 Jahren (16)

Klaus Kietzmann, Editor

The **Summer Jamboree 1959** took place on 4th July 1959. It was organized by the Hanau Hayseeds in Hanau in the Dunlop Hall.*

Das **Summer Jamboree 1959** fand am 4. Juli 1959 statt. Es wurde von den Hanau Hayseeds in Hanau in der Dunlop Halle ausgerichtet.*

* Source / Quelle: Folder / Broschüre „50 Years EAASDC“ (2005)

Square Dance is friendship set to music

Jubilee booklet / Jubiläumsbroschüre "50 Years EAADSC" (2005)

Who wants to know something more about the history of EAASDC can look up this in the Jubilee booklet "50 Years EAADSC". There are still some few copies of the 60-pages special supplement from the year 2005 available. Who wants to buy a booklet for the price of 2 Euro please contact Katharina Thureau: admin@eaasdc.de

Wer mehr über die Geschichte der EAASDC wissen möchte, kann dies in der Jubiläumsbroschüre "50 Years EAADSC" aus dem Jahre 2005 nachlesen. Es sind noch einige wenige Exemplare der 60-seitigen Sonderbeilage des Bulletins verfügbar. Wer Hefte zum Preis von 2 Euro (incl. Porto) erwerben möchte, melde sich bitte bei Katharina Thureau: admin@eaasdc.de

